
Veddige Samhälles Vägförenings Verksamhetsberättelse för år 2020

Medlemmar, fastigheter och andelar

I vårat fastighetsregister fanns vid årsskiftet 2019-2020 ca. 640 fastigheter och ca. 1000 
fastighetsägare. Nya och ändrade fastighetsbildningar har skett vilka är under 
utredning/uppföljning av styrelsen.

Styrelse och övriga funktionärer 

Pandemin förhindrade oss från att ha medlemsstämma 2020 vilket resulterat i att 
styrelseledamöter, suppleanter och revisorer fortsatt sitt uppdrag fram tills 
medlemsstämma kan hållas.

Styrelsen har under året bestått av:

Lars Oskarsson Ordförande
Peter Åkesson Vice ordförande
Anders Hirv   Kassör
Ann-Charlotte Ottosson Ledamot
Ronny Hellberg Ledamot

Suppleant, Ordinarie ledamot sedan slutet av januari 2019

Marina Strand Suppleant
Jörgen Neldemo Suppleant              

Övriga funktionärer:

Ingemar Karlsson Revisor
Conny Svensson Revisor

Ekonomisk förvaltning

Andelsavgiften för 2020 har varit 0,00 Kr. 2019 gjordes en utdebitering för att stärka 
samfällighetens kassa. Detta har lett till att vi under 2020 haft de likvida medel vi behövt för 
året.

Kommunens nya regler för ersättning och en ny handläggare på kommunen har fört med sig 
att vi haft inte utan påtryckning fått vår rättmätiga fulla ersättning förrän under november 
2021.
För Vägföreningens intäkter och kostnader 2020 samt den ekonomiska ställningen per den 
31 dec. 2020 hänvisar vi till föreningens balans och resultatrapport.



Sammanträden

Vägföreningens styrelse har under året hållit 4 sammanträden jämte ett allmänt möte 
(årsmöte) samt ett antal informella möten.

Verkställande utskottet (VU) har under året haft löpande kontakt via telefon, e-post för 
särskilda ärenden.

Underhålls-, upprustnings-, beläggningsarbeten, mm.

På grund av pandemin har underhållet tyvärr inte haft den framfart och aktivitet som hade 
önskats. Varbergs kommun fortfarande inte visat något större intresse för underhåll av de 
allra mest slitna gatorna, får vi inte det gjort inom kort kommer det att behöva en grundlig 
omläggning.

Området för Veddige återvinningscentral har under året köpts av kommunen och avfärdats 
från samfällighetens ansvar.

Arbetet med Mötesplats Veddige började under året med lantmäteriförrättning och utsättning 
av nya fastighetsgränser, där ordförande var med i arbetet.

Ett stort arbete lades också ner på att inventera fastigheter, sätta nya andelstal där 
verksamhet ändrats och införliva ett antal fastigheter som ligger innanför samfällighetens 
geografiska område men hamnat utanför samfälligheten.

Snöröjning och halkbekämpning har utförts.
Lagning av potthål har utförts.
Reparationsasfaltering efter el, tele, fiber och VA arbeten är utfört.
Vägskyltar och stolpar har justerats.

                                             
Lars Oskarsson  
Ordförande


